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PROTOKÓŁ  Nr XXXI/2022 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 5 września 2022 r. 
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1345. 
Podjęto uchwały od Nr XXXI/276/2022 do Nr XXXI/283/2022. 
 
W sesji uczestniczyło 22 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
Nr 1 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Beata Mazur otworzyła XXXI sesję Rady Powiatu 
w Ostródzie VI kadencji, powitała wszystkich zebranych oraz na podstawie listy 
obecności stwierdziła quorum, przy którym może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały Rada Powiatu.  
 
Następnie poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego 
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodnicząca powołała radną Grażynę Ostas.          
 
Uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2022-2035. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok. 
4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2022 roku 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy z operatorem na świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie 

Powiatu Ostródzkiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia zadania publicznego polegającego  
na zarządzaniu odcinkiem drogi powiatowej nr 1259N. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych na terenie Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Powiat Ostródzki oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki. 
10. Sprawozdanie z realizacji rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Ostródzie za I półrocze 2022 roku. 

11. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji 
uchwał Rady. 

12. Sprawy różne i wolne wnioski. 
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Pierwszym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

Uwag do protokołu z XXX sesji Rady Powiatu z dnia 28.06.2022 r. nie zgłoszono.  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXX sesji Rady Powiatu. 
Protokół  głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXX sesji Rady Powiatu 
stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 

Drugim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego  
na lata 2022-2035. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXXI/276/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2022-2035, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
Trzecim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  
w budżecie powiatu na 2022 rok. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXXI/277/2022 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Czwartym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej  
na realizację których w 2022 roku przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXXI/278/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań  
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2022 roku 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 7  
do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Piątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie utworzenia 
linii autobusowych i wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem  
na świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego  
o charakterze użyteczności publicznej na terenie Powiatu Ostródzkiego. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że przedstawiony projekt uchwały jest początkiem prac 
związanych z utworzeniem transportu zbiorowego, a linie, które zostały wymienione  
w projekcie uchwały, zostały przyjęte po konsultacjach z poszczególnymi gminami. 
Poinformował, że powiat jest już gotowy do złożenia wniosku do Pana Wojewody,  
ale należy jeszcze domówić się z gminami w sprawie wniesienia przez nie wkładów 
własnych w celu realizacji tego przedsięwzięcia. Dodał, że liczy na to, że gminy, które 
wstępnie zadeklarowały swój wkład finansowy, dotrzymają słowa i linie, które zostały 
wyznaczone w projekcie uchwały zostaną uruchomione, oczywiście jeśli operator 
przystąpi do postępowania.  
 
W trakcie posiedzenia do obrad dołączyła radna Agnieszka Michalak. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXXI/279/2022 w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia 
zgody na zawarcie umowy z operatorem na świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie Powiatu 
Ostródzkiego, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Szóstym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie powierzenia 
zadania publicznego polegającego na zarządzaniu odcinkiem drogi powiatowej 
nr 1259N. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXXI/280/2022 w sprawie powierzenia zadania publicznego polegającego 
na zarządzaniu odcinkiem drogi powiatowej nr 1259N, została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
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Siódmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 
Ostródzkiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Ostródzki 
oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXXI/281/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych na terenie Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem  
lub zarządzającym jest Powiat Ostródzki oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
Ósmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXXI/282/2022 w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
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Dziewiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Radny Struk stwierdził, że inwestycja pn. „Rozbudowa i doposażenie Szpitala  
w Ostródzie S.A. na potrzeby Izby Przyjęć i Zespołu Pracowni oraz Oddziału Chirurgii 
Urazowo-Ortopedycznej” jest potrzebna i będzie głosował za podjęciem uchwały, 
ponieważ nie można ograniczać rozwoju szpitala, ale zwrócił uwagę, że jeśli radni mają 
głosować za obciążeniem hipoteki w związku z zabezpieczeniem kredytu 
inwestycyjnego na ten cel, to dobrze by było, aby w sesji uczestniczył również Prezes 
Szpitala, by mógł przedstawić szczegóły oraz kalkulację tego zadania. Na zakończenie 
radny poprosił Pana Starostę o przedstawienie szczegółów przedmiotowej inwestycji. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że Prezes Szpitala miał uczestniczyć w sesji, ale obecnie 
przebywa za granicą, dlatego też w Jego imieniu przybliży niezbędne informacje 
dotyczące tej inwestycji. Poinformował, że postępowanie przetargowe już się 
zakończyło i najniższa kwota, która została zaproponowana przez firmę  
na realizację tego zadania wynosi 22,5 mln zł. Dodał, że wcześniej sporządzony 
kosztorys opiewał na kwotę 17,5 mln zł. Następnie poinformował, że Szpital planuje 
wydać dodatkowy 1 mln zł na wyposażenie. Zadanie zostało również dofinasowane 
przez Pana Marszałka w kwocie 4 mln zł. Wyjaśnił, że Szpital na realizację tego 
zadania zaciągnie również kredyt w wysokości 15 mln zł, który po wstępnej decyzji 
Banku PKO BP będzie uruchomiony transzami zgodnie z postępem 
przeprowadzanych prac. Ponadto poinformował, że Szpital ma dużo większe 
możliwości finansowe, ale po ostatnich ustawowych podwyżkach dla pracowników 
sytuacja finansowa jest bardzo trudna, dlatego też, żeby zachować płynność 
finansową podjęto decyzję o pozostawieniu tych środków w zabezpieczeniu Spółki. 
Następnie wyjaśnił, że zgodnie z wymogami Banku stawianymi Szpitalowi,  
jak i organowi założycielskiemu należy ustanowić na działce hipotekę do kwoty  
22,5 mln zł oraz zawrzeć umowę wsparcia od 2031 r. na kwotę 7,5 mln zł, a Bank  
w zamian zrezygnuje z umowy wsparcia, która została zawarta w związku z wcześniej 
zaciągniętym kredytem, który Spółka spłaci w tym roku w wysokości 2 mln zł, czyli 
spłaci wcześniej zaciągnięty kredyt, żeby uzyskać następny. Kolejno Pan Starosta 
przedstawił założenia planowanej inwestycji i poinformował, że parter to będzie 
nowoczesna Izba Przyjęć, a I piętro w całości zostanie przeznaczone na ortopedię  
i oddział urazowy, które w tej chwili przynoszą największe zyski Szpitalowi. Dodał,  
że w sporządzonej kalkulacji wykazano, że oddział przyniesie rocznie 1,8 mln zł zysku, 
co pozwoli na pokrycie kosztów związanych z obsługą kredytu, gdyż całkowita roczna 
rata kapitałowa wraz z odsetkową wyniesie ok. 2 mln zł. Stwierdził, że trudno jest w tej 
chwili przewidzieć co będzie za kilkanaście lat, ale zadaniem powiatu jest rozwój 
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Szpitala, tak aby był nowoczesny i o wysokim standardzie leczenia. Na zakończenie 
dodał, że trzeba mieć również świadomość, że jeśli sytuacja finansowa Spółki będzie 
zła, to niestety środki na zabezpieczenie zaciągniętego długu będą musiały pochodzić 
z budżetu powiatu. 
 
Radny Winnicki odnosząc się do wypowiedzi radnego Struka dotyczącej obecności 
Prezesa Szpitala na sesji stwierdził, że radni chcieliby, aby to Prezes Szpitala 
przedstawił aktualną sytuację finansową Spółki, dlatego też zwrócił się do Pana 
Starosty o zorganizowanie spotkania z Prezesem. 
 
Radny Waszczyszyn dodał, że jeśli Prezesa Szpitala nie ma, to jest jeszcze Rada 
Nadzorcza, która mogłaby przedstawić koncepcję funkcjonowania Szpitala. 
 
Wobec braku dalszych  zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXXI/283/2022 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki, 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
Dziesiątym punktem porządku obrad było sprawozdanie z realizacji rocznego 
planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Ostródzie za I półrocze 2022 
roku. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Kolejnym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Zarządu 
Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 

Radny Struk zapytał o powód odrzucenia przez Zarząd oferty Fundacji Fucco  

na realizację zadania pt. „Nieodkryty Powiat Ostródzki” polegającego na nałożeniu 

wirtualnych często już nieistniejących obiektów na rzeczywisty obraz widziany okiem 

kamery. Ponadto zapytał również o powód udzielenia pełnomocnictwa radcy 

prawnemu do reprezentacji w Sądzie przeciwko Gminie Miejskiej Ostróda w sprawie 

dotyczącej utrzymania dróg na terenie Ostródy. Dopytał czy tej sprawy nie można było 

załatwić w formie spotkań urzędniczych i dlaczego trafiło to do Sądu. 

Pan Starosta odnosząc się do pytań radnego Struka poinformował, że oferta Fundacji 

Fucco została odrzucona ze względów finansowych. Natomiast jeśli chodzi  

o udzielone pełnomocnictwo wyjaśnił, że sprawa dotyczy ostatniego roku, kiedy gmina 

miejska zarządzała drogami powiatowymi na terenie Ostródy. Problem dotyczył 

rozliczenia dotacji, gdyż po zwrocie niewykorzystanych środków przez gminę miejską, 

pojawiły się dodatkowe koszty, inne niż te rozliczone. Dlatego też, żeby rozwiać 

wątpliwości czy gmina miejska powinna otrzymać dodatkowe środki czy też nie, 

sprawę skierowano do Sądu, celem wydania rozstrzygnięcia w przedmiotowej sprawie.  
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Następnym punktem porządku obrad były sprawy różne i wolne wnioski. 

Radny Zabłocki odczytał, a następnie złożył na ręce Przewodniczącej interpelację  

w sprawie podziału działki nad jeziorem Mildzie w Miłakowie oraz wniosek Pani H.Ć. 

w sprawie wycinki drzewa i wniosek Sołtysa Gulbit o umiejscowienie progu 

zwalniającego w Jurkach. Na zakończenie zwrócił się do Pana Starosty o przekazanie 

podziękowań Panu Grzegorzowi Kierozalskiemu Dyrektorowi KOWR za okazane 

powiatowi ostródzkiemu wsparcie finansowe. 

Pan Starosta wyjaśnił, że rzeczywiście został złożony wniosek do KOWR  

o dofinasowanie organizacji dożynek powiatowych, ale na chwilę obecną nie ma 

jeszcze podpisanej umowy w tej sprawie i nie wiadomo czy wniosek został rozpatrzony 

pozytywnie, więc jak tylko to nastąpi, to na pewno takie podziękowania zostaną 

przekazane Panu Dyrektorowi. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Waldemar Gazda zapytał na jakim etapie 

realizacji są ostródzkie ronda. 

Pani Małgorzata Ostrowska Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Ostródzie 

wyjaśniła, że obecnie przetargi są w trakcie przygotowań. Dodała, że przetarg będzie 

przygotowany jeden wspólny w formie „Zaprojektuj i wybuduj” na dwa ronda,  

przy skrzyżowaniu ul. Mickiewicza z ul. Olsztyńską oraz ul. Olsztyńskiej  

z ul. Drwęcką. Pani Ostrowska dodała, że jako pierwsze będzie realizowane rondo  

przy skrzyżowaniu ul. Olsztyńskiej z ul. Mickiewicza, gdyż jest na nie przygotowania 

dokumentacja, która będzie tylko adaptowana, natomiast na rondo przy Netto projekt 

będzie musiał dopiero powstać. Natomiast jeśli chodzi o rondo na skrzyżowaniu  

ul. Grunwaldzkiej z ul. Drwęcką to dokumentacja jest w trakcie przygotowania  

i jak tylko będzie gotowa, to będzie można rozpocząć procedurę przetargową. 

Następnie dodała, że przetargi będą mogły być już robione w tym roku, a realizacja  

w przyszłym roku, ale ronda przy skrzyżowaniu ul. Grunwaldzkiej z ul. Drwęcką. 

Natomiast jeśli chodzi o pozostałe dwa ronda to ich realizacja będzie możliwa, jeśli 

uda się wybrać firmę, gdyż na chwilę obecną nie jest korzystnie robić w formie 

„Zaprojektuj i wybuduj”, z uwagi na szalejące ceny. Dodała, że jeśli przetarg zakończy 

się pozytywnie to w przyszłym roku możliwa byłaby realizacja jednego ronda  

i projektowanie drugiego, którego realizacja  nastąpiłaby w kolejnym roku. 

Radny Struk zapytał czy jest sporządzona dokumentacja na odcinek ulicy 

Grunwaldzkiej pomiędzy rondem przy stadionie, a rondem przy skrzyżowaniu  

ul. Grunwaldzkiej z ul. Drwęcką, bo jeśli nie, to zaproponował, aby znaleźć środki  

i przeznaczyć je na wykonanie przedmiotowej dokumentacji. 

Pani Małgorzata Ostrowska Dyrektor ZDP w Ostródzie odpowiadając radnemu 

Strukowi wyjaśniła, że dokumentacja na razie nie jest przygotowywana, jedynie obręb 

ronda obejmuje przystanek autobusowy koło dawnej Bursy. Ponadto dodała, że bruk 

jest w dosyć złym stanie technicznym i w przyszłości należałoby się nad tym pochylić. 

Radny Winnicki odczytał, a następnie złożył na ręce Przewodniczącej wniosek  

z propozycjami do budżetu powiatu na 2023 rok, w którym zwrócił się: o wykonanie 

nakładki asfaltowej w Wenecji w kierunku Kudyp, Jędrychówka, Morąga oraz Ględ,  

o budowę chodnika w Kretowinach i Żabim Rogu oraz o gruntowny remont drogi 

powiatowej ze Słonecznika do Miłomłyna. Ponadto przypomniał również  

o konieczności wykonania inwestycji drogowej w Nowym Dworze w kierunku Chojnika 

oraz wykonaniu nakładki w Kretowinach w kierunku Działoszyna. 
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Na zakończenie Przewodnicząca poinformowała, że do Biura Rady wpłynęły 

sprawozdania Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z działań 

podejmowanych na terenie nadzoru wodnego za rok 2021 oraz pismo z Ministerstwa 

Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu informujące o przyznaniu: Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Chrystusa Króla w Jarnołtowie, dotacji w wysokości  

70 000 zł, przeznaczonej na prace konserwatorskie dzwonnicy przy kościele, Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Świętego Józefa w Morągu, dotacji w wysokości  

90 000 zł, przeznaczonej na prace konserwatorskie elewacji wieży kościoła  

p.w. Św. Apostołów Piotra i Pawła w Morągu (etap II), Parafii Rzymskokatolickiej 

p.w. Matki Boskiej Szkaplerznej w Kalniku, dotacji w wysokości 68 600 zł, na prace 

konserwatorskie tryptyku z płaskorzeźbą Św. Anny Samotrzeciej z kościoła  

pw. Św. Augusta i Św. Anny w Babiaku (etap II),  Parafii Rzymskokatolickiej  

p.w. Św. Apostołów Piotra i Pawła w Durągu, dotacji w wysokości 100 000 zł, 

przeznaczonej na badania konserwatorskie, architektoniczne oraz wykonanie 

dokumentacji projektowej i konstrukcyjnej remontu kościoła, Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Podwyższenia Krzyża Świętego w Małdytach, dotacji  

w wysokości 15 000 zł, przeznaczonej na prace konserwatorskie tynków 

wewnętrznych w kościele filialnym w Zajezierzu.  

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła XXXI sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji. 
 
Protokołowała:  
Karolina Świątek 
 

 


